
Protokół nr LVI/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 10 listopada 2010 roku w kawiarni 
„Olimpia” w Zawidowie. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Robert Drabko o godzinie 16.00 otworzył obrady 
LVI sesji i po przywitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 
w sesji uczestniczy 11 radnych, co stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał – listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załącznik 
do niniejszego protokołu. Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Miasta Zawidowa 
Pana Józefa Sontowskiego. 
 
Propozycje porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji przedstawia się 
następująco: 
 

1. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2010,  
b) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

 
 

Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący R. Drabko zwrócił się z zapytaniem, 
czy ktoś spośród obecnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 
wymienionym porządku obrad. 
 
Burmistrz Miasta Józef Sontowski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej w punkcie „1” jako podpunkt 
„c”. 
 
Przewodniczący R. Drabko poddał złożony wniosek pod głosowanie. 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu:/ za-11, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0, przyjęła ww. wniosek. 
  
Radny Krzysztof Iwanicki wniósł o wprowadzenie do porządku obrad punktu „2. Sprawy 
różne”. 
Radny dodał, że jest to ostatnio sesja w obecnej kadencji i warto byłoby przedyskutować 
pewne sprawy. 
 
Przewodniczący R. Drabko poddał złożony wniosek pod głosowanie. 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu:/ za-11, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0, przyjęła ww. wniosek. 
 
 
 
 
 
 



Po zmianie porządek obrad przedstawiał się następująco: 
 

1. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2010,  
b) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 
c) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej. 

     2.   Sprawy różne. 
 
 

1. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2010,  

 
Skarbnik Miasta Kazimiera Bilmon przekazała, że jeśli chodzi o dochody, to wszystko zostało 
dokładnie opisane w uzasadnieniu i zmniejszenie dochodów polega przede wszystkim na 
rozliczeniu projektu „Rowerem na styku dwóch granic”. Zmniejszono dochody na wniosek 
Urzędu Skarbowego z tytułu podatku dochodowego od spadków i darowizn, z równoczesnym 
zwiększeniem dochodów od podatku od czynności cywilnoprawnych. Pojawiły się również 
dodatkowe dochody jako część subwencji oświatowej, która przeznaczona jest na 
oczyszczenie boiska przyszkolnego po powodzi. 
Skarbnik wyjaśniła, iż 43.837 zł jest kwotą, która wynika z podpisanego porozumienia 
pomiędzy Starostwem zgorzeleckim, a gminą Zawidów z przeznaczeniem na pomoc dla osób 
dotkniętych powodzią. Zmniejszenie następuje również o 1.247.000 zł jako środki z EWT 
planowane na budowę Sali sportowej, które zostaną przekazane do budżetu miasta w roku 
2011. 
Radny Andrzej Pilarski zadał pytanie, czy powiat uzasadnił, dlaczego taką kwotę przekazano 
dla gminy Zawidów. 
Skarbnik Miasta K. Bilmon wyjaśniła, iż z porozumienia wynika tylko, że przyznano taką 
kwotę i na jaki cel ma być przeznaczona. 
Burmistrz Miasta Józef Sontowski dodał, że były to fundusze, które pozyskała Rada Powiatu i 
podzieliła środki proporcjonalnie do ilości mieszkańców. 
 
Radny Marian Gorgolik zadał pytanie, czy w związku z tym, że gmina otrzymała pieniądze z 
Urzędu Marszałkowskiego nie należałoby się zastanowić nad zaciągnięciem mniejszego 
kredytu, ponieważ kredyt zostaje na planowanej wysokości. 
Skarbnik Miasta wyjaśniła, że są to dwa różne źródła dochodów, a więc i dwa różne źródła 
finansowania inwestycji. Kiedy przyjęto budżet na rok 2010 i złożono harmonogram 
realizacji inwestycji, środki Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej były wpisane w całości do 
budżetu na rok 2010. W momencie kiedy uchwalono budżet decyzją Ministra Kultury 
Fizycznej środki zostały skorygowane i w chwili obecnej wracają one ponownie. 
Jeżeli chodzi o środki z EWT Polska-Saksonia, to została otwarta linia kredytowa. Wiadomo, 
że gmina posiada 2.600.000 zł otwartej linii kredytowej, a do zamknięcia tej linii potrzebne 
jest tylko 1.247.000 zł. 
Szacowane koszty na 31 grudnia wynoszą 5.200.000 zł od momentu realizacji inwestycji. Na 
przyszły rok pozostaje tylko kwota 353.000 zł przeznaczona na projekt miękki, a więc 
imprezy towarzyszące inwestycji.  
Skarbnik Miasta K. Bilmon poinformowała, że chodzi o zamknięcie linii kredytowej. 
 
Radny M. Gorgolik zauważył, że na poprzedniej sesji była podejmowana uchwała w sprawie 
zaciągnięcia kredytu i poinformowano radnych, że będzie to ostatni kredyt. 



Skarbnik Miasta K. Bilmon oznajmiła, że był to ostatni z kredytów dotyczących zadań, 
natomiast na rok 2010 gmina posiada otwartą linię kredytową w wysokości 2.600.000 zł i 
należałoby ją zamknąć. 
Radna Gabriela Micińska zadała pytanie jakie są dochody własne gminy po odjęciu 
inwestycji. 
Skarbnik Miasta K. Bilmon odpowiedziała, że dochody własne szacowane są na poziomie 
10.446.000 zł, natomiast dochody majątkowe 4.600.000 zł. Na rok 2011 prognozowane 
dochody wynoszą 12.068.000 zł, dochody bieżące 9.452.000 zł i dochody majątkowe 
2.616.000 zł. 
 

b) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 
 
Skarbnik Miasta poinformowała, że projekt uchwały jest konsekwencją tego, co jest zapisane 
w projekcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 
2010. 
 

c) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej. 
 

Inspektor ds. Janina Macutkiewicz poinformowała, że działka 919/8 była wstrzymana do 
sprzedaży, ponieważ była działką rezerwową na plac składowy do budowy Sali sportowej. Na 
chwilę obecną sala jest już prawie skończona i działkę wystawiono do sprzedaży, na którą 
znalazła się osoba chętna do zakupu. Działka będzie sprzedana w drodze przetargu. 
 
Przewodniczący Rady R. Drabko ogłosił 5 minutową przerwę. 
 

a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2010,  
 
Przewodniczący R. Drabko poprosił o stanowiska Komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie 
 
Uchwała LVI/280/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 10 listopada 2010r. w sprawie: 
wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2010 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu :/ za-11, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0/ - podjęła uchwałę LVI/280/2010, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 

b) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 
 
Przewodniczący R. Drabko poprosił o stanowiska Komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
 



Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie 
 
Uchwała LVI/281/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 10 listopada 2010r. w sprawie: 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu :/ za-11, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0/ - podjęła uchwałę LVI/281/2010, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 

c) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej. 
 
Przewodniczący R. Drabko poprosił o stanowiska Komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie 
 
Uchwała LVI/282/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 10 listopada 2010r. w sprawie: 
sprzedaży nieruchomości niezabudowanej. 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu :/ za-11, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0/ - podjęła uchwałę LVI/282/2010, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
     2.   Sprawy różne. 
 
Radny Krzysztof Iwanicki poprosił Burmistrza Miasta Józefa Sontowskiego, aby zgłosił 
reklamację na nowej ulicy Okrzei ze względu na zapadnięcie kostki i powstałej w związku z 
tym dziury. 
Burmistrz Miasta J. Sontowski oświadczy, iż zajmie się tą sprawą. 
 
Radny M. Gorgolik zadał pytanie, jak wygląda sprawa z naprawą mostu na Ostróżno. 
Burmistrz Miasta J. Sontowski odpowiedział, że ogłoszony został przetarg, na który nikt się 
nie zgłosił. 
  
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady R. Drabko o godzinie 17.00 
zamknął sesję. 
 
 
 
           Protokołowała:                                                                       Przewodniczył: 
 
      Izabela Matuszczyk                                                       Przewodniczący Rady Miejskiej 
                                
                                                                                                             Robert Drabko 


